
Saksprotokoll i utval for kultur, idrett og regional utvikling - 16.02.2016 

I samband med RS 9/16 "Tildelingsbrev frå KMD - Statsbudsjettet" spurde Sigbjørn Framnes (Frp) om 

korleis fylkesadministrasjonen tenkjer med omsyn til fordeling. Siri Klokkerstuen (A) spurde om tildelinga 

vart redusert i høve til året før. Fylkesdirektør regional utvikling svarte at midlane vert fordelte etter fastsette 

fordelingskriterium. Han stadfesta at løyvinga var noko redusert fordi fordelingsnøkkelen er endra. 


